
تاج: شهید قاسم سلیمانی در دفاع مقدس 
هم رشادت های خود را نشان داد

مه��دی ت��اج، رئیس پیش��ین فدراس��یون فوتبال 
کشورمان با اشاره به شهادت سردار سپهبد حاج قاسم 
س��لیمانی گف��ت: در ماجرای ناب��ودی داعش مدیون 
رشادت های ایشان هستیم. تاج درباره شهادت سردار 
س��پهبد حاج قاسم سلیمانی اظهار داشت: حاج قاسم 
سلیمانی شخصیت بزرگوار و بی ادعایی بود که همیشه 
این شخصیت ممتاز و بی ادعای خود را حفظ می کرد. 
وی با اش��اره به رش��ادت های فرمانده سپاه قدس در 
زمان جنگ 8 س��اله افزود: س��ردار سلیمانی در زمان 
دفاع مقدس هم بهترین رشادت ها را از خود نشان داد 
و فرماندهی ش��جاع برای تمام رزمندگان بود. رئیس 
پیشین فدراس��یون فوتبال کشورمان یادآور شد: دنیا 
در ماجرای نابودی گروه تروریستی داعش هم مدیون 
رشادت های ایشان اس��ت و همه می دانند حاج قاسم 
س��لیمانی از نفرات اصلی نابودی داعش بوده اس��ت. 
تاج درباره ترور سردار سپهبد قاسم سلیمانی از سوی 
نیروهای آمریکایی گفت: خبر شهادت حاج قاسم بشدت 
مرا متأثر کرد و وقتی این خبر را شنیدم، باور نمی کردم. 
امیدوارم بتوانم روز دوشنبه هم در مراسم تشییع پیکر 

ایشان شرکت کنم.

روبینیو: گفتند به درد استقلال 
نمی خوری

بازیکن پیش��ین میلان و منچسترسیتی می گوید 
چیزی تا پیوس��تنش به استقلال نمانده بود اما بر هم 
خوردن توافق این تیم و جیانی دی بیاس��ی باعث شد 
حض��ور او در ایران نی��ز در هاله ای از ابهام قرار بگیرد. 
به گزارش ایس��نا، باش��گاه استقلال در حال مذاکره با 
روبینیو، س��تاره س��ال های قبل رئال مادرید و میلان 
اس��ت که البته صحبت ه��ای این بازیک��ن برزیلی و 
۳۵ س��اله نش��ان می دهد این مذاک��رات روند مثبتی 
را طی نمی کند و همبازی  بازیکنانی چون کاس��یاس 
و ایبراهیمووی��چ کار س��ختی برای حض��ور در جمع 
آبی پوشان پایتخت دارد. طبق اطلاعاتی که وکیل این 
بازیکن در اختیار ایسنا قرار داد، روبینیو می توانست با 
1/2 میلیون یورو و قراردادی یک ساله آبی پوش شود 
که البته هنوز توافقی انجام نش��ده است. قیمت فعلی 
این بازیکن در سایت مطرح ترانسفرمارکت، ۷۵۰ هزار 
یورو است. روبینیو، ستاره سابق تیم های رئال مادرید، 
میلان و منچسترس��یتی در گفت وگو با ایسنا، درباره 
حضورش در اس��تقلال گفت: قرار بود بعد از سرمربی 
شدن دی بیاسی در ایران، به یک تیم ایرانی )استقلال( 
بپیوندم که نمی دانم چرا خیلی زود همه چیز لغو شد. 
وی ادامه داد: می خواستم قراردادی یک ساله و تا ژانویه 
2۰21 با استقلال امضا کنم اما متاسفانه به من گفتند 
به درد استقلال نمی خورم و در سطح این تیم نیستم. 
من حتی پیامی برای هواداران اس��تقلال آماده کرده 
بودم زیرا شنیده بودم نیمی از مردم ایران طرفدار این 
تیم هستند و علاقه زیادی به فوتبال دارند. من شوق 
حضور در اس��تقلال را داشتم و دوست داشتم در جو 
ورزشگاه آزادی که همه از آن تعریف می کنند، حضور 

داشته باشم.

لغو اردوی تیم ملی فوتبال آمریکا در قطر
سایت فدراسیون فوتبال آمریکا اعلام کرد برخلاف 
برنامه قبلی اردوی تیم ملی این کشور در قطر به خاطر 
بالا گرفتن تنش ها پس از ترور ژنرال ایرانی لغو ش��ده 
است. از مدت ها پیش قرار بود تیم ملی فوتبال آمریکا 
اردوی آمادگی در کشور قطر برگزار کند که این اردو 
لغو ش��د. در بیانیه فدراسیون فوتبال این کشور آمده 
اس��ت: »با توجه به رویداده��ای اخیر در منطقه، تیم 
مل��ی فوتبال آمریکا تصمیم به لغ��و اردوی تدارکاتی 
خود در کشور قطر گرفت؛ جایی که قرار بود اردوهای 
تمرینی در این کشور برگزار شود. همراه با فدراسیون 
فوتبال قطر، تلاش می کنیم در آینده نزدیک مقدمات 
این اردو را فراهم کنیم تا بتوانیم از امکانات این کشور 
بهره  بگیریم«. قرار بود از امروز یکشنبه 1۵ دی اردوی 
2۰ روزه تیم ملی فوتبال آمریکا در قطر برگزار ش��ود 
که با لغو این اردو قرار است جای دیگری تدارک دیده 
شود تا تیم ملی آمریکا خودش را برای بازی های پیش 
رو آماده کند. سردار قاسم سلیمانی و همراهانش روز 
جمع��ه در محوطه فرودگاه بغداد به دس��ت نیروهای 
آمریکایی به شهادت رس��یدند و شورای عالی امنیت 
ملی ایران نیز بلافاصله از انتقامی س��خت از مسببان 

این حادثه خبر داد.

اخبار

ورزشی

چند روز هیجان انگیز انتظار والیبال ایران را در چین و تایلند 
می کشد؛ جایی که مردان و زنان ایرانی برای هدف های متفاوتی 
به میدان مسابقه پا می گذارند. تنور والیبال بار دیگر داغ می شود. 
برگزاری بازی های انتخابی المپیک در قاره آسیا در 2 بخش مردان 
و زنان طی روزهای 1۷ تا 22 دی ماه باعث شده علاقه مندان به 
والیبال برای درخشش دختران و مردان ایرانی در چین و تایلند 
لحظه شماری کنند. شاگردان کولاکوویچ دیروز وارد جیانگمن، 
شهری در چین که میزبان مرحله نهایی انتخابی المپیک است، 
شدند. از سوی دیگر شاگردان میترا شعبانیان هم خودشان را 
به »ناخون راتچاسیما« میزبان مسابقات انتخابی المپیک زنان 
قاره آسیا در تایلند رساندند. با برنامه ای که کنفدراسیون والیبال 
آسیا در نظر گرفته، استارت این مسابقات مهم و سرنوشت ساز 
در 2 بخش مردان و زنان به صورت همزمان خواهد بود؛ اتفاقی 
که حساس��یت ها را دوچندان می کند. ب��ا وجود اینکه والیبال 
ایران در هر 2 بخش هم یکی از 8 تیم برتر آسیاست و شانس 
کسب سهمیه المپیک را دارد اما داستان تیم مردان و زنان برای 
والیبال دوستان ایرانی کاملا متفاوت است. حتی ایگور کولاکوویچ 

هم در آخرین مصاحبه خود با رسانه ها اعتراف کرد که تیمش 
محکوم به صعود است. در حالی که فقط قهرمان مسابقات انتخابی 
المپیک در قاره آسیا مجوز حضور در المپیک 2۰2۰ را کسب 
می کند، تیم ملی والیبال ایران که در سال های اخیر فاصله خوبی 
بین خود با رقبای آسیایی به وجود آورده، شانس نخست قهرمانی 
خواهد بود. البته باید چالش هایی را که کولاکوویچ در هفته های 
اخیر با آن دست و پنجه نرم کرده و در طول مسابقات نیز با آن 
روبه رو خواهد بود در نظر بگیریم. بازیکنانی همچون امیر غفور، 
فرهاد قائمی و مسعود غلامی به دلیل مصدومیت یکی پس از 
دیگری شانس حضور در انتخابی المپیک را از دست دادند تا ۳ 
بازیکنی که شانس مسلم حضور در لیست نهایی بودند، غایبان 
بزرگ ایران در چین باشند. در این میان نقش امیر غفور در تیم 
ملی ایران کاملا کلیدی بود و کولاکوویچ برای پوشاندن این نقطه 
ضعف بعد از مصدومیت غفور، از ش��هرام محمودی دعوت کرد 
تا به عنوان یک جانشین باتجربه در این پست بازی کند. عدم 
برگزاری بازی تدارکاتی بعد از تشکیل اردویی که از یک ماه قبل 

آغاز شده هم دیگر چالش تیم ملی ایران است. 

شطرنج باز جوان کشورمان می گوید: من در دیداری که 
س��ال گذشته با حاج قاسم سلیمانی داشتم، یک انگشتر 
هدیه گرفتم که زیباترین مدال زندگی ام بوده است. آرین 
غلامی، شطرنج باز 18 ساله کشورمان یکی از ورزشکارانی 
است که افتخار دیدار با سردار حاج قاسم سلیمانی را در 
زمان حیات این فرمانده ش��هید داشته است. غلامی روز 
گذش��ته در این باره مصاحبه ای انجام داد. او در گفت وگو 
با تسنیم، صحبت هایش را اینگونه شروع کرد: من زمستان 
سال 9۷ و در مسابقات بین المللی ریلتون سوئد در حمایت 
از مردم مظلوم فلسطین مقابل نماینده رژیم صهیونیستی 
مس��ابقه ندادم. پس از بازگشت به ایران و در اسفند سال 
گذش��ته بود که با حاج قاسم سلیمانی در مراسم یادبود 
شهدای بابل دیدار کردم. او خیلی متواضع و مهربان بود. 
سردار شهید مرا در آغوش کشید و یک انگشتر نیز به من 
هدیه داد که در واقع زیباترین مدال زندگی ام بوده است. 
وی اف��زود: من در دیدار با س��ردار س��لیمانی به او گفتم 
می خواس��تم با این اقدام، گوش��ه کوچکی از کار و مسیر 

او را ادام��ه بدهم تا همه در کنار هم به هدف مان نزدیک 
ش��ویم. حاج قاسم س��لیمانی خیلی از من تمجید کرد و 
گفت کارم کمتر از مجاه��دت رزمندگان و مجاهدان در 
میدان نبوده است. ش��طرنج باز جوان ادامه داد: او معتقد 
ب��ود همه ما باید در عرصه خودمان بهترین باش��یم و به 
یکدیگر کمک کنیم؛ فرقی هم ندارد که در میدان جنگ 
باشد یا عرصه ورزش. در واقع می گفت همه باید با یکدیگر 
در ارتباط باش��ند و به هم کمک کنند. غلامی گفت: مرد 
بزرگی را از دست دادیم و سردار به آرزویش رسید. جای 
او خالی خواهد ماند، البته معتقدم حاج قاسم سلیمانی در 
کنار ما است و می تواند به ما کمک کند. در واقع او حتی 
می تواند تاثیرگذاری زیادی داش��ته باشد. وی در پایان با 
اش��اره به اینکه هر وقت انگشتر هدیه سردار سلیمانی را 
می بیند، خاطره دیدار با او برایش زنده می شود، عنوان کرد: 
امیدوارم انتقام سختی از آمریکا بگیریم. او سردار دل ها بود 
 و در دل همه ما مردم ایران جا داش��ت، چون با اخلاص

کار می کرد.

در انتظار استارت والیبال ایران برای صعود به المپیک

هفته تاریخی والیبال
آرین غلامی از انگشتری می گوید که از سردار  شهید قاسم سلیمانی هدیه گرفت

زیباترین مدال زندگی ام بود

سون بهترین بازیکن ۲۰۱۹ آسیا شد
سون هیونگ مین برای پنجمین بار عنوان بهترین بازیکن سال آسیا را به خود اختصاص داد. به نقل از فاکس اسپورت، تیتان اسپورتس با همکاری 
فاکس اسپورت فهرست 2۴ نفره بهترین بازیکنان سال قاره آسیا را منتشر و در نهایت بار دیگر سون هیونگ مین مهاجم تاتنهام را به عنوان بهترین 
بازیکن سال آسیا در سال 2۰19 میلادی معرفی کرد. سون با 2۵8 امتیاز توانست این عنوان را برای پنجمین بار در ۶ سال اخیر به دست بیاورد. 

باش��گاه پرس��پولیس در حس��اس ترین بازه زمانی فصل 
فوتبالی خود درگیر اختلافات درونی شده است. در روز هایی 
که مدیریت باش��گاه پرسپولیس درگیر پرداخت بدهی های 
سنگین گذشته، فعالیت های نقل  و انتقالاتی و فراهم کردن 
دستمزد مربیان و بازیکنان است، برخی جلسات هیأت مدیره 
این باش��گاه در غیاب محمد حس��ن انصاری فرد در یکی از 
رس��توران های تهران برگزار می شود؛ موضوعی که اصلا به 
مذاق هواداران پرسپولیس خوش نیامده است و آنها هم تا حد 
زیادی متوجه شده اند در این باشگاه چه می گذرد. پیش از این 
در خبرها داشتیم که فرد نزدیک به گابریل کالدرون لیست 
مازاد این مربی را به جای اینکه در اختیار افش��ین پیروانی 
یا محمدحسن انصاری فرد قرار دهد، به مهدی رسول پناه و 
علی رغبتی داده و بعد از آن مدیریت باشگاه در جریان این 
اتفاق قرار گرفته است. در همین راستا جلسات دیگری بین 
آنها برگزار شده است تا مشخص شود در باشگاه پرسپولیس 
برخی اعضای هیأت مدیره ارتباط نزدیکی با کالدرون و شخص 
نزدی��ک به او دارند. نکته عجیب اینکه وزارت ورزش بعد از 
معرفی مهدی رسول پناه به  عنوان عضو جدید و متعاقب آن 
رئیس هیأت مدیره باشگاه پرسپولیس، تصمیمی برای اضافه 
ش��دن انصاری فرد به هیأت مدیره باشگاه پرسپولیس اتخاذ 
نکرد؛ موردی که بهانه ای شده تا جلسات هیأت مدیره باشگاه 
پرس��پولیس دور از این باشگاه و در غیاب مدیرعامل برگزار 
شود. در چنین شرایطی، طبیعی است گابریل کالدرون هم در 
عرض یک هفته حسابی علیه مدیرعامل باشگاه پرسپولیس و 
مدیر این تیم تحریک شده و مصاحبه های تندی را انجام دهد. 
قطعا این اختلافات درونی در باشگاه پرسپولیس و برگزاری 
جلسات اعضای هیأت مدیره این باشگاه در رستوران، دودش 
به چش��م پرسپولیس خواهد رفت و نمی توان انتظار داشت 
حتی در صورت بازگشت کالدرون به ایران هم شاهد اتحاد و 
همدلی در این تیم باشیم. شاید بهتر باشد تصمیم گیرندگان 
اصلی در باشگاه پرسپولیس افرادی نباشند که یک شبه در 
این باشگاه پست های مهم گرفتند و نیامده می خواهند تیتر 

اول خبرها باشند.
بن بست جدید ■

باشگاه پرس��پولیس برای تامین نظر سرمربی آرژانتینی 
خود تلاش زیادی کرده است اما در جذب بازیکنان مدنظر 
این مربی ناکام بوده تا شرایط برای ادامه همکاری سخت و 
غیرقابل پیش بینی ش��ود. گابریل کالدرون که در تعطیلات 
زمس��تانی به س��ر می برد، از طریق مدیر برنامه های خود با 
مدیران باشگاه در ارتباط است تا در نقل و انتقالات زمستانی 
بازیکنان مدنظر را جذب کنند. سرمربی سرخپوشان پایتخت 
در حالی حاضر به گفت وگو با مدیرعامل باش��گاه نیست که 
س��رخ ها نیاز به هماهنگی زیادی در راستای تقویت لیست 
بازیکن��ان خود ب��رای بازی های نیم فص��ل دوم و همچنین 
رقابت های لیگ قهرمانان 2۰2۰ آس��یا دارند. وی خواهان 
جذب دانیال اس��ماعیلی فر، عیسی آل کثیر و شهریار مغانلو 
شده و باشگاه را از هرگونه مذاکره با مهاجمان خارجی منع 
کرده اس��ت. باشگاه پرسپولیس نیز با هر سه بازیکن ایرانی 
مدنظر کالدرون مذاکرات فشرده ای داشته است اما تیم های 
فعلی، حاضر به فروش بازیکنان ستاره خود در نیم فصل اول 
نشده اند. محمدحسن انصاری فرد، مدیرعامل پرسپولیس از 
مدیر برنامه های کالدرون خواسته گزینه های دیگری را نیز 
معرفی کند اما کالدرون هنوز پاس��خ روشنی به درخواست 

باش��گاه نداده است. پیرمرد آرژانتینی که همچنان از رفتار 
مدی��ران پرس��پولیس ناراح��ت به نظر می رس��د، حاضر به 
پاسخگویی تلفن همراه خود هم نشده و همه چیز را طبق 
اعلام قبلی به مدیر برنامه های ایرانی اش واگذار کرده است. 
کالدرون که امید عالیشاه و آدام همتی را به صورت قطعی 
از تیم کنار گذاش��ته و عنوان کرده اس��ت در صورت جذب 
بازیکن��ان مد نظر، ۳ نف��ر دیگر هم از تیم کن��ار می روند، 
همچن��ان نمی خواهد از مواضع خ��ود در قبال برخی افراد 
منتس��ب به مدیرعامل باش��گاه کوتاه بیاید. صدرنشین دور 
رفت و مدافع عنوان قهرمانی لیگ برتر، روزهای بلاتکلیفی 
را در نقل و انتقالات زمستانی پشت سر می گذارد؛ موضوعی 
که قطعا در آینده ای نزدیک برای پرس��پولیس مشکل س��از 

خواهد شد.
باشگاه هنوز هیچ اقدام مثبتی انجام نداده  است ■

سرمربی پرس��پولیس از عدم توجه باشگاه به تعهداتش 
در قب��ال خود خب��ر داد. گابریل کال��درون در جدیدترین 
پس��ت اینستاگرامی اش از نبود پیشرفت در اجرای تعهدات 
باشگاه پرسپولیس در قبال خواسته هایش خبر داد. سرمربی 
پرسپولیس در این باره نوشته است: بعد از یک هفته، باشگاه 
هنوز هیچ اقدامی انجام نداده است. ۳ روز به شروع تمرینات 
مانده اما متاس��فانه هنوز هیچ پیشرفتی حاصل نشده است. 
صحبت ه��ای کالدرون نش��ان می دهد اختلاف��ات بین او و 
مدیران باش��گاه پرس��پولیس برای ادام��ه فعالیت در رأس 
کادرفنی سرخپوشان جدی است. کالدرون در حالی خبر از 
متعهد نبودن باشگاه داده است که تمرینات این تیم از 18 
دی ماه در تهران آغاز می شود و سرخ ها همان شب به دوحه 

قطر می روند تا اردوی 12 روزه ای را در آنجا برگزار کنند.

پایان ضرب الاجل ■
سرمربی پرسپولیس پیش از ترک ایران از مدیریت باشگاه 
درخواست کرده بود پیش از شروع تمرینات، اقدامات لازم جهت 
تقویت و پاکسازی تیم انجام شود. گابریل کالدرون در آستانه 
ترک ایران بعد از صدرنشینی در نیم فصل و صعود به مرحله 
نیمه نهایی جام حذفی که دستاورد بزرگی برای او محسوب 
می شد، خواستار اقداماتی ویژه از سوی مدیریت باشگاه برای 
تقویت تیم در ادامه مسیر شده بود. مهم ترین خواسته او که 
در نشس��ت خبری بعد از دیدار با نساجی مازندران نیز به آن 
اشاره داشت، مربوط به پرداخت مطالبات بازیکنان و همچنین 
تعیین تکلیف بازیکنان مازاد و همچنین جذب ۳ بازیکن ایرانی 
بود؛ اقداماتی که البته در فاصله ۷2 ساعت به شروع تمرینات 
این تیم هیچ کدام تحقق نیافته است. باشگاه پرسپولیس برای 
جذب ۳ بازیکن داخلی )ش��هریار مغانلو، عیس��ی آل کثیر و 
دانیال اسماعیلی فر( به در بسته باشگاه های پیکان، نفت آبادان 
و ذوب آهن برخورده و نتوانسته به توافقی در این زمینه برای 
دریافت رضایتنامه آنها دس��ت یابد. این در حالی اس��ت که 
هیچ راهکاری نیز از س��وی مدیریت باشگاه برای مذاکرات در 
زمینه دریافت رضایتنامه دیده نمی ش��ود و تمام تلاش ها در 
این زمینه به ارس��ال درخواست و بازگشت نامه کتبی مربوط 
به عدم پذیرش از سوی باشگاه های دیگر خلاصه شده است. 
این در حالی اس��ت که ش��اید تیم مذاکره کننده می توانست 
اقدامات دیگر از جمله معاوضه بازیکن و ارائه بندهای تشویقی 
در قراردادهای پیشنهادی را به عنوان یک پوئن مثبت لحاظ 
کند؛ نمونه آنچه در باشگاه های اروپایی نیز شاهد آن هستیم 
و به طور مثال باش��گاه آ.اس رم ایتالیا در قبال انتقال محمد 
صلاح به لیورپول علاوه بر دریافت مبلغ ۳۶ میلیون یورو برای 

رضایتنامه، بندهایی نیز برای آقای گلی، قهرمانی لیورپول در 
اروپا و ... نیز لحاظ کرده بود که 2 فصل بعد نیز از این انتقال 
سود برد و همین مسأله عاملی شد تا گلادیاتورها یکی از بهترین 
و تاثیرگذارترین بازیکنان خود را در اختیار لیورپول قرار دهند. 
راهکارهای مدیریتی در نقل و انتقالات یکی از موضوعاتی است 
که هیچ گاه در فوتبال ایران به طور مهندسی و ریشه ای در نظر 
گرفته نشده و تمام نقل و انتقالات به این موضوع مربوط شده 
که بازیکنی با دریافت رضایتنامه و فس��خ قرارداد یا به شکل 
آزاد راهی باشگاه دیگری شود. اما بخش دیگر درخواست های 
گابریل کالدرون مربوط به خواسته او برای پرداخت مطالبات 
بازیکنان بود. با توجه به خزانه خالی باش��گاه و عدم پرداختی 
تا به این لحظه، به نظر می رسد شروط سرمربی آرژانتینی در 
زمان تعطیلات سال نوی میلادی اجرا نشده و حالا باید دید 
با این ش��رایط او در زمان بازگشت به تیم و حضور در اردوی 
دوحه، چه واکنشی به این مسأله نشان خواهد داد. در کنار 2 
مسأله یاد شده درباره مباحث مالی و نقل و انتقالات، باید به این 
موضوع نیز اشاره داشت که کالدرون پیش از ترک ایران بشدت 
نسبت به حضور برخی افراد کنار باشگاه و مدیریت گلایه داشت 
و خواهان تصمیم گیری درباره آنها شده بود؛ اتفاقی که تا به این 
لحظه هیچ واکنشی از سوی مدیرعامل نداشته و محمدحسن 
انصاری فرد امیدوار است با حضور در دوحه و گفت و گوی رودر رو 
با کالدرون این اختلاف نظر را برطرف کند. اکنون در فاصله ۷2 
ساعت به شروع تمرینات پرسپولیس برای نیم فصل دوم باید 
دید در نهایت باشگاه چه تصمیم و راهکاری برای این مسائل 
خواهد داشت و آیا سرنوشت کالدرون نیز همانند استراماچونی 
پر از گمانه زنی و پر پیچ و خم خواهد ش��د یا س��رخ ها از این 

بحران خارج خواهند شد؟
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